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Dear Anonymous Nazis,

If you are not willing to support the future president Nikki Haley voluntarily, then you are not only taking the great risk
of the coming solar storm from the year 2025, but with your defeat the happiness portal will remain closed for a very
long time. As far as I'm concerned, you can lead your favorites to victory by rigging the election. This only means that
Nikki Haley was by no means the girl from the prophecy who, with the help of the magician Bitcoin Ptah Kidane,
changes the perspective of space forever.

If she is the girl from the prophecy, she will win the 2025 presidential election and have 10 wonderful and harmonious
presidential years. However, should she fail her God test because she allowed herself to be seduced by evil and
deviate from her mission, then she will lose the magical support of her tester Bitcoin Ptah Kidane with immediate
effect. Her defeat means for Bitcoin Ptah Kidane only the agreement of mankind to forgo the future technologies that
will ensure your human species its genetically eternal existence, instead of the carefree acceptance of the impending
supervolcanoes, solar storms, tsunamis and the rest of the natural disasters that are just waiting to enforce your
destiny.  Without the cooperation of President-elect Nikki Haley with the true Bitcoin magician Ptah Kidane and sole
owner of the future technologies, the portal to happiness will remain permanently closed after the upcoming missteps.
Make sure Nikki Haley loses the 2024 presidential election, and I'll make sure that Fortune Portal stays closed forever,
and humanity gets its just reward.

As I have written to you several times, the Creator God Atum Ra is on the side of His magician Bitcoin Ptah Kidane.
God confirmed the letter of resignation to Donald Trump almost simultaneously with the earthquake on fascist Japan
with a magnitude of 7.4 (https://www.youtube.com/watch?v=DffRJ8BrOZM). This means that very harsh retributions
are coming this year for humanity to remind them that planet Earth must also follow the laws of the universe. If
humanity starts trying to compete with God, it will always lose out. But because you have to fall on your faces before
you realize that you are about to destroy your own race, I leave you to carry out your own death sentence by
sabotaging future President Haley. Checkmate again.

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk

Gott hat mit der zukünftigen Präsidentin Nikki Haley für das
Schachmatt aller Betrugsversuche an Seinem Magier Ptah Kidane
gesetzt.
Sehr geehrte Anonymen Nazis,

solltet Ihr keinesfalls freiwillig bereit sein die zukünftige Präsidentin Nikki Haley zu unterstützen, dann geht Ihr
keinesfalls nur das große Risiko des noch kommenden Sonnensturms ab dem Jahr 2025 ein, sondern mit Ihrer
Niederlage bleibt das Glücksportal für eine sehr lange Zeit geschlossen. Von mir aus könnt Ihr mit
Wahlmanipulationen für Eure Favoriten zum Sieg führen. Das bedeutet dann nur, dass die Nikki Haley keinesfalls das
Mädchen aus der Prophezeiung war, die mit Hilfe des Magiers Bitcoin Ptah Kidane die Weltraumperspektive für
immer verändert. 

Sollte Sie das Mädchen aus der Prophezeiung sein, dann gewinnt Sie die Präsidentschaftswahl 2025, und Sie wird
10 wundervolle und harmonische Präsidentenjahre haben. Sollte Sie jedoch bei Ihrer Gottesprüfung durchfallen, weil
Sie sich vom dem Bösen verführen liess, und von Ihrer Mission abweichen, dann verliert Sie mit sofortiger Wirkung
die magische Unterstützung Ihres Prüfenden Bitcoin Ptah Kidane. Ihre Niederlage bedeutet für Bitcoin Ptah Kidane
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nur, das Einverständnis der Menschheit auf die Zukunftstechnologien zu verzichten, die Ihrer menschlichen Spezies
Ihrer genetisch ewigen Existenz sichern, anstatt dessen die sorglose Akzeptanz der bevorstehenden Supervulkane,
Sonnenstürme, Tsunamis und die restlichen Naturkatastrophen, die nur darauf warten Ihre Bestimmung
durchzusetzen.  Ohne einer Kooperation von der zukünftigen Präsidentin Nikki Haley mit dem wahren Bitcoin Magier
Ptah Kidane und alleinige Besitzer der Zukunftstechnologien bleibt das Glücksportal nach der noch kommenden
Fehlentscheidungen dauerhaft geschlossen. Sorgt dafür, dass Nikki Haley die Präsidentschaftswahl 2024 verliert,
und ich sorge dafür, dass Glücksportal für immer geschlossen bleibt, und die Menschheit Ihre gerechte Belohnung
erhält.

Wie ich Euch schon mehrfach schrieb, ist der Schöpfergott Atum Ra auf der Seite Seines Magiers Bitcoin Ptah
Kidane. Das Kündigungsschreiben an Donald Trump hat Gott fast zeitgleich mit dem Erdbeben auf das faschistische
Japan von der Stärke von 7,4 (https://www.youtube.com/watch?v=DffRJ8BrOZM) bestätigt. Das bedeutet dieses Jahr
kommen noch sehr harte Retourkutschen für die Menschheit, die Sie erinnern sollen, dass die Planet Erde auch nur
die Gesetze des Universums folgen muss. Sollte die Menschheit anfangen zu versuchen mit Gott sich messen zu
wollen, dann zieht sie immer den kürzeren. Aber weil Ihr erst auf die Fresse fallen müsst, bevor Ihr kapiert habt, dass
Ihr dabei seid Eure eigenen Rasse zu vernichten, überlasse ich Euch Euren eigenen Todesurteil verrichten, in dem Ihr
die zukünftige Präsidentin Haley sabotiert. Und schon wieder Schachmatt.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
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